



**Deloitte Restructuring Inc.**

Deloitte Tower  
1190 avenue des  
Canadiens-de-Montréal  
Suite 500  
Montréal QC H3B 0M7  
Canada

Tel.: 514-393-7115  
Fax: 514-390-4103  
www.deloitte.ca

CANADA  
PROVINCE OF QUEBEC  
DISTRICT OF MONTREAL  
DIVISION No.: 01-Montreal  
ESTATE. No.: 500-11-049204-155  
FILE No.: 41-343819  
OFFICE No.: 938601-1000000

**SUPERIOR COURT**  
Commercial Division

**IN THE MATTER OF THE  
BANKRUPTCY OF:**

**HOMCO REALTY FUND (68) LIMITED PARTNERSHIP,**  
a legal person, duly incorporated according to law, having a  
place of business at 3500 De Maisonneuve Blvd. W., Suite 970,  
Montréal, QC H3Z 3C1.

Bankrupt

– and –

**DELOITTE RESTRUCTURING INC.**  
(**Jean-Christophe Hamel** CPA, CA, CIRP, designated person  
in charge), having its head office at 1190 avenue des  
Canadiens-de-Montréal, Suite 500, Montréal, QC H3B 0M7

Trustee

**NOTICE OF BANKRUPTCY AND FIRST MEETING OF CREDITORS**

(Subsection 102(1) of the Act)

Take notice that:

1. A bankruptcy order was made against Homco Realty Fund (68) Limited Partnership on the 20<sup>th</sup> day of August, 2015 and the undersigned, DELOITTE RESTRUCTURING INC., was appointed as trustee of the estate of the Bankrupt by the Court, subject to affirmation by the creditors of the Trustee's appointment or substitution of another trustee by the creditors.
2. The first meeting of creditors of the Bankrupt will be held on the 10<sup>th</sup> day of September, 2015 at 9:30 a.m., at the offices of the Official Receiver located at 1155 Metcalfe Street (Sun Life building), Suite 1071, Montreal QC H3B 2V6.
3. To be entitled to vote at the meeting, a creditor must lodge with the Trustee, before the meeting, a proof of claim and, where necessary, a proxy.
4. Enclosed with this notice are a proof of claim form, a proxy form, and a list of creditors with claims amounting to twenty-five dollars (\$25) or more, showing the amounts of their claims.
5. Creditors must prove their claims against the estate of the Bankrupt in order to share in any distribution of the proceeds realized from the estate.

DATED AT MONTREAL, this 25<sup>th</sup> day of August, 2015.

DELOITTE RESTRUCTURING INC., Trustee

CANADA  
PROVINCE DE QUÉBEC  
DISTRICT DE MONTRÉAL  
DIVISION N° : 01-Montréal  
COUR N° : 500-11-049204-155  
DOSSIER N° : 41-343819  
BUREAU N° : 938601-1000000

COUR SUPÉRIEURE  
Chambre commerciale

**DANS L'AFFAIRE DE LA  
FAILLITE DE :**

**HOMCO REALTY FUND (68) LIMITED PARTNERSHIP,**  
personne morale légalement constituée et dûment incorporée  
ayant un établissement commercial au 3500 De Maisonneuve  
Blvd. W., Suite 970, Montréal, QC H3Z 3C1

Faillie

– et –

**RESTRUCTURATION DELOITTE INC.**  
(**Jean-Christophe Hamel**, CPA, CA, CIRP, responsable  
désigné), ayant une place d'affaires au 1190, avenue des  
Canadiens-de-Montréal, bureau 500, Montréal QC H3B 0M7

Syndic

**AVIS DE LA FAILLITE ET DE LA PREMIÈRE ASSEMBLÉE DES CRÉANCIERS**  
(Paragraphe 102(1) de la Loi)

AVIS est donné de ce qui suit :

1. Une ordonnance de faillite a été rendue à l'égard de HOMCO REALTY FUND (68) LIMITED PARTNERSHIP le 20 août 2015, et la soussignée, RESTRUCTURATION DELOITTE INC., a été nommée syndic de l'actif de la faillie par le tribunal, sous réserve de la confirmation par les créanciers de sa nomination ou de la nomination par ceux-ci d'un syndic de remplacement.
2. La première assemblée des créanciers de la faillie sera tenue le 10 septembre 2015, à 9 h 30, aux bureaux du Surintendant des faillites situés au 1155, rue Metcalfe (Édifice Sun Life), bureau 1071, Montréal QC H3B 2V6.
3. Chaque créancier doit, pour avoir le droit de voter à l'assemblée, déposer auprès de la soussignée avant l'assemblée une preuve de réclamation et, au besoin, une procuration.
4. Sont annexés au présent avis un formulaire de preuve de réclamation et un formulaire de procuration et une liste des créanciers dont les réclamations se chiffrent à vingt-cinq dollars (25 \$) ou plus ainsi que le montant de leurs réclamations.
5. Les créanciers doivent prouver leur réclamation à l'égard de l'actif de la faillie pour avoir droit de partage dans la distribution des montants réalisés provenant de l'actif.

FAIT À MONTRÉAL, ce 25<sup>e</sup> jour d'août 2015

RESTRUCTURATION DELOITTE INC., Syndic